

TUSSANA MILD

Syrup

Composition:

Each teaspoonful 5 ml contains:

Chlorpheniramine maleate	1.00 mg
Ephedrine HCl	1.83 mg
Ammonium chloride	50.00 mg

Therapeutic Activity:

Cough syrup with antihistaminic, decongestant, bronchodilator and expectorant properties.

Indications:

Tussana Mild is indicated for the relief of cough due to colds, allergy, acute and chronic bronchitis, and whooping cough in infants and children.

Contraindications:

- Tussana Mild is contraindicated in patients with known hypersensitivity to any of the drug components.
- It is contraindicated in cardiovascular disease, diabetes, hypertension, hyperthyroidism, prostatic hypertrophy, and angle closure glaucoma.
- Children under 2 years old are not allowed to take this medicine.

Precautions:

- Use of Tussana Mild may interfere with skin test results if tests using allergens are required.
- May mask ototoxic effects of large doses of salicylates.
- Use of alcohol or other CNS depressants should be avoided.
- Possible insomnia: Taking the medication a few hours before bedtime advisable.

Side Effects:

Usually mild, it may cause sedation, relaxation, drowsiness, dizziness, or dryness of mouth.

Cautions:

Asthmatic patients on theophylline therapy should avoid using Tussana Mild concomitantly.

To Avoid Poisoning:

1. Keep the medicine out of the reach of children.
2. If an excessive dose is taken or if a child swallowed the medication accidentally, seek help at an emergency and take the remaining medicine with you.
3. Do not induce vomiting without consulting your physician.
4. Do not take your medication in the dark, always read the label and make sure you are taking the right medication.
5. Always notice the expiry date, and never use medicines after that date.
6. Avoid exposure of the drug to excessive heat and humidity during storage.
7. Use the drug only as prescribed and do not exceed the recommended dose.

Dosage and Direction For Use:

Children 5-9 years of age: 1 teaspoonful 3-4 times daily

2-5 years of age: 1 teaspoonful 3 times daily

Tussana Mild should be taken with meals.

Storage:

-Store at room temperature between 15-30 °C

-Protect from light

Presentation:

A bottle of 100 ml syrup.



Beit Jala Pharmaceutical Co.

81, Al-Madaress St.

P.O.Box 58

Beit Jala -Palestine

<http://www.beitjalapharma.com>

توسانا مايلد

شراب

التركيبية الدوائية:

تحتوي الملعقة الصغيرة (5 مليلتر) على:
كلورفينيرامين ماليات 1 ملغم
ايفيدرين هايدروكلورايد 1,83 ملغم
امونيوم كلورايد 50 ملغم

الفاعلية العلاجية:

شراب للسعال يعمل كمضاد للهستامين، مزيل للاحتقان، موسّع للشعبيات الهوائية، و مقشّع.

الاستعمالات:

يستعمل توسانا مايلد للتخلّص من السعال الناتج عن البرد، الحساسية، التهاب القصبات الهوائية الحاد و المزمن، و السعال الديكي عند الرضع و الأطفال.

دواعي عدم الاستعمال:

- يجب عدم استعمال توسانا مايلد للمرضى الذين يعانون من حساسية لأي من مكونات الدواء.
- يجب عدم استعماله للمرضى الذين يعانون من مرض في القلب و الأوعية الدموية، السكري، ارتفاع ضغط الدم، تضخم الغدة الدرقية، تضخم البروستات، و الجلوكوما.
- يمنع استخدام هذا الدواء للأطفال الذين هم دون سن الثانية.

احتياطات:

- قد يتعارض استعمال توسانا مايلد مع نتائج فحص حساسية الجلد التي تستلزم استخدام مولّدات الحساسية (الأليرجينات).
- قد يخفي تأثيرات الجرعات الكبيرة للساليسيلات التي تؤثر على العصب السمعي.
- يجب تجنب تناول الكحول أو مثبطات الجهاز العصبي المركزي الأخرى.
- احتمالية حدوث أرق: ينصح بأخذ العلاج قبل النوم ببضع ساعات.

الأعراض الجانبية:

عادة بسيطة، قد يحدث الدواء تهديّة، استرخاء، نعاس، دوار، أو جفاف في الفم.

تحذير:

يجب تجنب استخدام توسانا مايلد لمرضى الأزمات الذين يتناولون ثيوفيللين بشكل متزامن.

لتجنب التسمم:

1. تخزين الأدوية بعيدا عن متناول أيدي الأطفال
2. في حال تناول جرعة زائدة، أو إن تناول طفل الدواء عن طريق الخطأ يجب التوجه مباشرة إلى قسم الطوارئ مع أخذ الكمية المتبقية من العلاج.
3. لا تحاول تحفيز القيء دون استشارة الطبيب
4. لا تتناول دواءك في الظلام و اقرأ التعليمات لتتأكد أنك تأخذ الدواء المناسب.
5. تأكد دائما من تاريخ نهاية صلاحية الدواء و لا تأخذ الدواء بعد ذلك التاريخ
6. يجب عدم تعريض الدواء لدرجة حرارة عالية أو رطوبة عالية خلال فترة التخزين.
7. تناول الدواء حسب الوصفة فقط ولا تتجاوز الجرعة الموصوفة.

الجرعة الدوائية و طريقة الاستعمال:

الأطفال من 5-9 سنوات: ملعقة صغيرة 3-4 مرات يوميا
2-5 سنوات: ملعقة صغيرة 3 مرات يوميا

يفضل تناول توسانا مايلد مع الطعام.

التخزين:

- يحفظ على درجة حرارة الغرفة بين 15-30 °م
- يحفظ بعيدا عن الضوء

العبوة:

عبوة تحتوي على 100 مليلتر شراب.



شركة بيت جالا لصناعة الأدوية

شارع المدارس رقم 81

ص . ب 58

بيت جالا- فلسطين

<http://www.beitjalapharma.co>